



التاريخ: 12أكتوبر 2024 Date: October 12th, 2024

Circular No:22/ AY 2024-25 Subject: Participation and Achievements at the Mubarmij50 UAE Robotics Competition

Dear Parents and Guardians,

السّادة أولياء الأمور الكرام، تحيّة وبعد

I am pleased to share the exciting news regarding our recent participation in the Mubarmij50 UAE Robotics Competition, held on Saturday, September 28th, 2024This event brought together talented young innovators from v3arious schools, showcasing their skills in robotics and engineering.

We proudly represented our school with ten teams comprising twenty dedicated students. I am thrilled to announce that six of our teams have successfully qualified for the final round of the competition. The teams that advanced include:

- Pixel Pilots: Mariam Mohammed (8D), Fatima Husain (8D), Mariam Ahmed (7F)
- Tech Titans: Aisha Saeed (8E), Raudha Sultan (8D)
- Future Innovators: Suhail Adel (8A), Suleiman Shabeeb (8A)
- Robo Falcons: Abdulaziz Saoud (8A), Abdulla Ameen (8A)
- Bot Builders: Abdulaziz Qusai (8B), Khaled Hazem (8B), Sultan Rashed (8B)
- Robo Rangers: Asser Elsayed (6B), Samr Basel (6A), Saif Alfalasi (6A)

Among these teams, I am proud to announce that Pixel Pilots and Future Innovators secured second place and were awarded silver medals on Day 2 of the competition. This remarkable achievement not only reflects their hard work and dedication but also showcases the talent and potential of our students.

يسعدني أن أشارككم الأخبار السارة حول مشاركتنا الأخيرة في مسابقة مبادرة 50 للإمارات للروبوتات، التي أقيمت يوم السبت، 28 و29 سيتمبر 2024. جمعت هذه الفعالية المبتكرين الشباب الموهوبين من مختلف المدارس، حيث عرضوا مهاراتهم في مجال الروبوتات والهندسة.

مثلنا مدرستنا بفخر مع عشر فرق تضم عشرين طالبًا. ويسعدني أن أعلن أن ستة من فرقنا قد تأهلت بنجاح للجولة الهائية من المسابقة. الفرق التي تأهلت تشمل:

- طيارو البيكسـل: مربم محمد (D8)، فاطمة حسـين (D8)، مربم أحمد (F7)
 - عمالقة التكنولوجيا: عائشة سعيد (E8)، روضة سلطان (D8)
- المبتكرون المستقبليون: سهيل عادل (A8)، سليمان شبيب (A8)
 - صقور الروبوتات: عبدالعزيز سعود (A8)، عبدالله أمين (A8)
- بناة الروبوتات: عبدالعزيز قس(BB)، خالد حازم (BB)، سلطان راشد (B8)
- حراس الروبوتات: آسر السيد (B6)، سامر باسل (A6)، سيف الفلاسي (A6)

من بين هذه الفرق، يسعدني أن أعلن أن طياري البيكسل والمبتكرون المستقبليون حققوا المركز الثاني وتم منحهم الميداليات الفضية في اليوم الثاني من المسابقة. إن هذا الإنجاز الرائع لا يعكس فقط جهودهم وتفانيهم، بل يُظهر أيضًا موهبة وامكانات طلابنا.





As a testament to their success, both winning teams have been invited to represent the UAE in the prestigious MAKEX World Championship, scheduled to take place in China on December 5th and 6th, 2024. This opportunity allows our students to compete on an international stage and further develop their skills in robotics.

I would like to extend our sincere gratitude to the Board of Trustees, our ICT teachers, and all those who supported our students throughout this competition. Your encouragement and guidance have been invaluable in helping them reach this level of achievement.

Additionally, I would like to highlight that our participation in the Mubarmij50 competition was made possible through a generous sponsorship from Sanduq Al Watan, which aims to support technical education in the UAE. This sponsorship provided our school with essential robotics equipment and kits, enabling our students to engage in hands-on learning and develop their programming and innovation skills.

Thank you for your continued support and encouragement. We look forward to celebrating more successes in the future and fostering a spirit of innovation among our students.

Yours sincerely. Dr. Antoinette Brown **Principal Director**

وبفضل نجاحهم، تم دعوة الفرق الفائزة لتمثيل دولة الإمارات في بطولة MAKEX العالمية، المقررة في الصين في 5-6 ديسمبر 2024. توفر هذه الفرصة لطلابنا التنافس على مستوى دولي وتطوير مهاراتهم في مجال الروبوتات.

أود أن أعبّر عن خالص شكرنا لـ مجلس الأمناء، ومعلمينا في تقنية المعلومات والاتصالات، ولكل من دعم طلابنا خلال هذه المسابقة. كانت تشجيعاتكم وارشاداتكم ذات قيمة كبيرة في مساعدتهم على الوصول إلى هذا المستوى من الإنجاز.

بالإضافة إلى ذلك، أود أن أؤكد أن مشاركتنا في مسابقة مبادرة 50 قد تمت بفضل رعاية سخية من صندوق الوطن، الذي يهدف إلى دعم التعليم الفني في دولة الإمارات. قدمت هذه الرعاية لمدرستنا المعدات اللازمة للروبوتات والمجموعات، مما مكّن طلابنا من المشاركة في تعلم عملي وتطوير مهاراتهم في البرمجة والابتكار.

شكرًا لدعمكم المستمر وتشجيعكم. نتطلع إلى الاحتفال بمزيد من النجاحات في المستقبل وتعزيز روح الابتكار بين طلابنا.



